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Societat
DIMARTS

17 DE JULIOL DEL 2007 11el Periòdic d’Andorra

DEFENSA DEL PROJECTE D’UN SOL TÚNEL AL VIAL DE SANT JULIÀ

Exposició de la proposta al PS
M. F.
ESCALDES-ENGORDANY

EDUARD COMELLAS

33 Un dels actes reivindicatius de la plataforma.

bL’Executiu descarta
adquirir les accions
que es posaran a la
venda

E
l Govern està treballant en
la redacció d’un conveni
amb Naturlàndia per tirar
endavant el projecte que ha

de donar un impuls decisiu al turis-
me de Sant Julià de Lòria i de tot el
país. Així ho explica el ministre de
Turisme i Medi Ambient, Antoni
Puigdellívol, que descarta totalment
que l’Executiu compri part de les ac-
cions de la societat que el Comú
traurà a la venda.

El conveni que signaran el Go-
vern i Naturlàndia serà un acord de
col.laboració i facilitaran informació
a les corporacions sobre el desenvo-
lupament d’atraccions emblemàti-
ques. Aquestes activitats s’emmar-
quen en el que, segons el titular de
Turisme, ha de ser el paper del Go-
vern: «Donar suport, facilitar contac-

Representants del Grup Rocafort
van exposar ahir al president del
Grup Parlamentari Socialdemòcra-
ta, Jaume Bartumeu, les reivindica-
cions perquè el projecte del vial de
Sant Julià consisteixi en un sol tú-
nel. Cal recordar que la intenció de
la plataforma és reunir-se amb els
diferents grups parlamentaris per-
què el projecte sigui debatut al
Consell General. Miquel Bru,
d’Apapma, que ahir va ser el repre-

sentant del grup a la reunió amb
Bartumeu, va exposar que, malgrat
que el titular d’Urbanisme i Orde-
nament Territorial, Xavier Jordana,
manifesta que el projecte no es pot
modificar, «res no és irreversible». I
és per això que els membres de la
plataforma consideren que fins que
la infraestructura no estigui mate-
rialitzada encara s’hi poden intro-
duir canvis que vagin a favor de la
preservació del medi ambient.

Bru va exposar la qüestió de
quin interès turístic tindrà la zona

si es fa un vial ràpid a l’aire lliure
que provoqui un gran impacte vi-
sual i contaminació ambiental, i va
assenyalar que això va en contra de
la política de potenciar el turisme.

La voluntat de la plataforma és
mantenir una reunió amb els dife-
rents grups parlamentaris per fer-
los palès les inquietuds i, de fet, Bru
va remarcar que «el problema és
prou important» perquè els grups
l’avaluïn i aportin millores perquè
la infraestructura no malmeti el
medi ambient. H

els privats 
càrrec de gran 
de la inversió


